



Mentorships in Berlin “Wedding”

“PaSch – Paten für Schüler” (mentors for students) arranges matchings of mentorships in Wedding for preschool and elementary school children. Mentors, with a personal commitment, stand up for the educational opportunities of children in the neighborhood and mentee and mentor develop a long-term relationship.

The "tandem" (mentor and mentee) meet once a week to do homework together, discover fascinating reading worlds, explore Berlin and do creative, athletic, musical things together...

So both learn about the world of each other and get to know many different new things. After all, education is not just $2 \times 3 = 6$, but discover the world, arouse interests and talents!

Mentors strengthen children, develop talents, create educational opportunities, cause a variety of learning opportunities, support a healthy development, take responsibility, show ways in life and encourage.



F
Ö
FREUND
D
E
R
NACHBARSCHAFT

L
E
R
N
E
P
ENGAGEMENT
T
E
N
S
P
A
S
S
C
H
F

ZEIT

AUFMERKSAMKEIT
L
E
N
E
R
F
A
H
E
L
F
E
N
D
U
N
G

P
O
T
E
N
Z
I
A
L



B
I
L
D
U
N
G

I
N
T
E
R
E
S
S
E
N

L
S
G
E
M
E
I
N
S
A
M



PASCH 
Paten für Schüler

chancengeber **interessenwecker**
handreicher **türöffner** **zeitspender**
mutmacher **zuhörer** **ansprechpartner**
wegweiser **bildungspate**

www.pasch-paten.de

BILDUNGSPATENSCHAFTEN WEDDING

PaSch - Paten für Schüler vermittelt Patenschaften im Wedding für Vor- und Grundschul Kinder. PatInnen setzen sich mit persönlichem Engagement für die Bildungschancen von Kindern im Kiez ein und bauen zu ihrem Patenkind eine langfristige Beziehung auf.

Die „Tandems“ treffen sich einmal in der Woche und erledigen gemeinsam Hausaufgaben, entdecken faszinierende Lesewelten, erkunden Berlin, werden kreativ, sportlich, musikalisch ...

So lernen beide die Welt des Anderen und viel Neues kennen. Denn Bildung heißt nicht nur $2 \times 3 = 6$ sondern: die Welt entdecken, Interessen und Talente wecken!



ELTERNRAUM IN DER NACHBARSCHAFTSETAGE

Hier finden Eltern ihren Raum - für Bildung, Austausch und Beratung. Themen und Termine unter www.pasch-paten.de

AnsprechpartnerInnen: Aynur Pinarbasi (Elternberatung), Tel.: 030 37 30 17 59
Thomas Kairis

PASCH

Paten für Schüler

Projektkoordination und Ansprechpartnerin

Viola Hoppe

NachbarschaftsEtage Fabrik Osloer Straße e.V.
Osloer Str. 12
13359 Berlin

Tel.: 030 37301759
post@pasch-paten.de
www.pasch-paten.de

Ein Projekt der Fabrik Osloer Str. e.V. - NachbarschaftsEtage

